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Het is nog altijd geen onderwerp waar men graag over praat. Van de grote groep sanitairleveranciers die wij
benaderden, reageerde slechts een klein deel om openheid van zaken te geven over de levering van
sanitairproducten aan de dhz-branche. Conclusie: de bouwmarkten zijn er en gaan ook niet meer weg.

Marc Nelissen
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